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Vragen van de leden Irrgang en
Poppe (beiden SP) aan de ministers
van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer en van
Economische Zaken over het in de
rode cijfers geraken van één van de
grootste afvalbedrijven in Nederland.
(Ingezonden 20 augustus 2008)

1
Kent u het bericht dat de Van
Gansewinkel Group in de rode cijfers
terecht is gekomen na overname
door private equity funds?1 Kunt u
aangeven welke bedragen er zijn
uitgekeerd aan aandeelhouders en
hoe deze zich verhouden tot de «rode
cijfers» en de investeringen in
overnames en uitbreiding? Hoe
verhouden zich de verliezen tot de
bedragen die zijn uitgespaard door
het inkrimpen van activiteiten?

2
Welke bedragen zijn indertijd bij de
verkoop van aandelen aan
gemeenten uitgekeerd? Welk deel
van deze inkomsten is door de
gemeenten in afvalinzameling en
-verwerking geïnvesteerd?

3
Hoeveel belastinginkomsten heeft de
staat misgelopen doordat de
rentelasten in mindering kunnen
worden gebracht op de te betalen
vennootschapsbelasting?

4
Kunt u aangeven hoe groot het
marktaandeel van de Van

Gansewinkel Group in Nederland is in
afvalinzameling en verwerking?
Welke gemeenten hebben een
contract en hoe lang lopen die
contracten nog?

5
Hoe hard is de (financiële) garantie,
die door de Van Gansewinkel Group
en financiers is afgegeven, dat het
afval in aangesloten gemeenten de
komende 12 maanden door de Van
Gansewinkel Group wordt
ingezameld en verwerkt? Welke
garanties zijn er voor de langere
termijn?

6
Hoe verhouden zich de verliezen van
de Van Gansewinkel Group en de
onzekere lange termijn zich tot de
voordelen die u ziet in marktwerking
in deze nutsvoorziening die ons een
schone en gezonde leefomgeving
moet garanderen?

7
Heeft het slechte financiële resultaat
van het afgelopen jaar gevolgen voor
inzameltarieven en tarieven voor
verwerken van afval? Zowel nu als bij
hernieuwing van contracten? Kan de
afvalstoffenheffing voor burgers
oplopen ten gevolge van de
winstuitkeringen aan
aandeelhouders?

8
Heeft dit slechte financiële resultaat
van afgelopen jaar gevolgen voor het
inzamelen van het afval? Is het
denkbaar dat ons afval niet meer
wordt ingezameld en op straat blijft

liggen? Zo ja, hoe gaat u garanderen
dat het niet zover zal komen?
Zo neen, waarom niet?

9
Hoe verhoudt zich het door Van
Gansewinkel geconstateerde
teruglopen van het afvalaanbod zich
tot het door u vastgestelde tekort aan
verbrandingscapaciteit in Nederland
en met de noodzaak van het
openhouden van storten?2

1 het Financieele Dagblad, 18 augustus 2008.
2 Aanhangsel Handelingen nr. 1302,
vergaderjaar 2007–2008.
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